
 

Op 14 september 2017 om 11:25 schreef Anne Feite Bloem <annefeite@gmail.com>: 

 

Beste Teije, 

 

Onderstaand stuk moet ik helaas als een formele voortgangsrapportage zien , ikv uitvoering 

van mijn raadsinitiatief (besluitpunt 6). Kan deze bij de ingekomen stukken voor volgende 

vergadering ontwikkeling? 

 

Had eigenlijk al gemoeten in mijn ogen ( maar begrijp dat dit niet duidelijk was voorde 

griffie) 

 

Vriendelijke groeten, 

 

Anne Feite Bloem 

Gemeenteraadslid SP Haarlem 

 

Op 6 juli 2017 om 12:02 schreef Wilma Groen <groenwj@haarlem.nl>: 

Geachte Heer Bloem,  

In de commissievergadering van 15 juni 2017 heeft u vragen gesteld over de voortgang van de 

Woonlastenwaarborg. Bij deze het antwoord op uw vragen.  

Met de drie Haarlemse corporaties is in de prestatieafspraken 2017 opgenomen te 

onderzoeken of de waarborg van gelijkblijvende woonlasten (die met de aannemer is 

overeengekomen) ook voor andere projecten inzetbaar is.  

Pré Wonen is trekker van dit onderdeel van de prestatieafspraken. Op basis van hun 

proefproject bij de Helsinkistraat wordt door Pré Wonen in het najaar een kennissessie 

georganiseerd. Het plannen hiervan liep enige vertraging op omdat de projectevaluatie intern 

nog niet behandeld is. Op basis van de kennissessie bespreken we met de corporaties of het 

proefproject van Pré Wonen (eventueel in aangepaste vorm) herhaalbaar is, dit wordt 

meegenomen in de gesprekken over de volgende prestatieafspraken. 

Eerste inzichten op basis van een voorlopige reactie van Pré Wonen:  

Uiteindelijk hebben slecht negen huishoudens meegedaan met de registratie, dit is een te laag 

percentage om representatief te zijn voor de resultaten van het hele complex (96 woningen). 

Voor deze negen woningen laten de cijfers van het eerste loopjaar wel een gunstig beeld zien 

(werkelijke besparing op elektra en gas is hoger dan de huurverhoging). Wel moet rekening 

gehouden worden met het feit dat de winter in het meetjaar vrij mild was. Informatie over het 

proces, de rol van de aannemer bij deze vorm van woonlastenwaarborg, de ervaringen van de 

huurders en van de corporatie medewerkers etc. komen aan de orde bij de kennissessie. 

Ik zal u opnieuw informeren over de voortgang na deze kennissessie.  

Naast het experiment van Pré Wonen is vermeldenswaardig dat er vanuit het Rijk een traject 

loopt om een woonlastenwaarborg verplicht te stellen bij toepassing van de 

energieprestatievorm. Deze informatie is in de bijlage opgenomen.  

Ik vertrouw erop u voldoende te hebben geïnformeerd over de voortgang van de 

Woonlastenwaarborg.  

Met vriendelijke groet, 

Drs. Joyce Langenacker 
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